

江戸川ボート 2021年2月7日(日) 成績表

レースNO 着順 艇番 選手名 M 着 艇番 選手名 M 着 艇番 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

2R 1 2 3 4 5 6 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

3R 1 2 3 4 5 6 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

4R 1 2 3 4 5 6 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

5R 1 2 3 4 5 6 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

6R 1 2 3 4 5 6 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

11R 1 2 3 4 5 6 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

12R 1 2 3 4 5 6 選手名

2連単 2連複 3連単 3連複 拡連複 単勝 複勝

◆1レーススタート展示・周回展示予定時間は10時25分です。※投票券は着順確定まで大切に持ちください。

江戸川 第19回日本モーターボート選手会会長賞(2準優制) 最終日 2021年2月8日(月)

艇色 艇番 選手名 支部 年齢 F 平均 ST 全国勝率 当地勝率

江戸川 1R 締切予定 10:45 一般

1 白 5051 松本 純平 25 18 4.95 酒井陽祐

江戸川 2R 締切予定 11:12 一般

1 白 3231 吉田 隆義 55 19 4.88 永田秀二

江戸川 3R 締切予定 11:39 一般

1 白 3503 堂原 洋史 51 18 5.40 太田潮

江戸川 4R 締切予定 12:07 一般

1 白 3967 鈴木 茂高 41 17 4.35 三角哲男

今節実施要項抜粋 (1) 予選における成績順位の決定 (2) 準優勝者選出権の選出 (3) 優勝者選出権の選出

得点表 標準A 標準B 優勝

Table with columns for boat number, crew member names, age, weight, and race results. Includes a section for '出走表の見方' (How to read the race results table).

Table for race 6R (13:03) featuring participants like 栗原直也 and 加藤翔. Includes race results and a '出走表の見方' section.

Table for race 7R (13:32) featuring participants like 浅見宗孝 and 花本夏樹. Includes race results and a '出走表の見方' section.

Table for race 8R (14:01) featuring participants like 中田友也 and 伊藤紘章. Includes race results and a '出走表の見方' section.

Table titled '選手賞金' (Crew Member Prizes) showing prize amounts for different race categories.

Table titled '今節の部品交換' (Part Exchange this week) listing various boat parts and their exchange rates.

Table for race 9R (14:31) featuring participants like 新出浩司 and 渡邊裕貴. Includes race results and a '出走表の見方' section.

Table for race 10R (15:02) featuring participants like 井上一輝 and 鳥居塚孝博. Includes race results and a '出走表の見方' section.

Table for race 11R (15:35) featuring participants like 村田修次 and 汐崎正則. Includes race results and a '出走表の見方' section.

Table for race 12R (16:10) featuring participants like 齊藤仁 and 山本英志. Includes race results and a '出走表の見方' section.

Table titled '待機行動実施規則違反' (Violation of standby action rules) listing various infractions and penalties.